



# គណបក្សសង្គ្រោះជាតិ នៃ ទ្វីបអាមេរិកខាងជើង

Cambodia National Rescue Party of North America

សង្គ្រោះ បម្រើ ការពារ RESCUE SERVE PROTECT

## ប័ណ្ណចុះឈ្មោះបោះឆ្នោតជ្រើសតាំងប្រធានថ្មី គណបក្សសង្គ្រោះជាតិ នៃទ្វីបអាមេរិកខាងជើង រាណស្តីកាល ០១ Chapter Delegates Registration

ដោយយោលទៅតាមលក្ខន្តិកៈរបស់គណបក្សសង្គ្រោះជាតិ នៃទ្វីបអាមេរិកខាងជើង ការបោះឆ្នោតជ្រើសតាំងប្រធានថ្មី គឺជា ការបោះឆ្នោតដោយសំឡេងប្រតិភូ មិនមែនជាការបោះចេញដោយសមាជិកម្នាក់ៗទេ ។ សាខានីមួយៗរបស់គណបក្សសង្គ្រោះ ជាតិ ប្រចាំទ្វីបអាមេរិកខាងជើង ត្រូវបានអនុញ្ញាតសំឡេងប្រតិភូចំនួន ០២ ក្នុងការបោះឆ្នោតជ្រើសតាំងប្រធាន ។ ប្រធានប្រចាំ សាខានីមួយៗ ត្រូវជ្រើសរើសប្រតិភូទាំង ០២នាក់នេះ ហើយបំពេញឈ្មោះនៅខាងក្រោមនេះ ។

In accordance with the CNRP-NA Bylaws, the delegated members from each Chapter elect the CNRP-NA president, and the delegated members are not only representing each Chapter, but also representing their members and supporters in their Chapters. The CNRP-NA Bylaws, Chapter 4, Section 2. 3.1, each Chapter shall appoint two [2] delegate members to cast their votes for the CNRP-NA President. However, each Chapter has a right to earn an additional vote, which based upon their efforts to make contributions.

Conformément aux statuts CNRP-NA, les membres délégués de chaque section élisent le président CNRP-NA, et les membres délégués ne sont pas seulement représentent chaque chapitre, mais aussi la représentation de leurs membres et de sympathisants dans leurs chapitres. Les statuts CNRP-NA, chapitre 4, section 2. 3.1, chaque chapitre nomme deux [2] membres délégués de voter pour le président CNRP-NA. Cependant, chaque chapitre a le droit de gagner un vote supplémentaire, qui repose sur leurs efforts pour apporter une contribution.

ឈ្មោះ (Name) \_\_\_\_\_ អក្សរឡាតាំង \_\_\_\_\_  
Address: \_\_\_\_\_ Street, Apt. \_\_\_\_\_  
City \_\_\_\_\_ State/Province \_\_\_\_\_ Zip Code \_\_\_\_\_  
Tel.:(\_\_\_\_) \_\_\_\_\_ E.mail: \_\_\_\_\_ Facebook: \_\_\_\_\_

ឈ្មោះ (Name) \_\_\_\_\_ អក្សរឡាតាំង \_\_\_\_\_  
Address: \_\_\_\_\_ Street, Apt. \_\_\_\_\_  
City \_\_\_\_\_ State/Province \_\_\_\_\_ Zip Code \_\_\_\_\_  
Tel.:(\_\_\_\_) \_\_\_\_\_ E.mail: \_\_\_\_\_ Facebook: \_\_\_\_\_

សូមផ្ញើប័ណ្ណចុះឈ្មោះបោះឆ្នោតនេះ មកកាន់តាមអាសយដ្ឋានខាងក្រោមនេះ ឲ្យបានមុនថ្ងៃទី២៩ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៤។

Please send this form to CNRP-NA Election Committee before September 29, 2014 at address below:

S'il vous plaît envoyer ce formulaire à Commission électorale CNRP-NA avant Septembre 29 2014, au adresse ci-dessous:

Mail completed documents and forms to, Sakal Kim, in a certified or registered mail:  
Courrier terminé documents et formulaires à, Sakal Kim, dans un courrier certifié ou recommandé:  
Sakal Kim, CNRP-NA EC  
**P.O. Box 531**  
**Lowell, MA 01853-0531 U.S.A.**

Contact Info: Spokespersons - Phillip Lim 408.439.7564, Sophano Am 514.745.4482  
General E-mail: [cnrpnaEC2014@gmail.com](mailto:cnrpnaEC2014@gmail.com).